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Verksamhetsplan

Förra året togs för första gången (?) en verksamhetsplan på sektionsmötet. Tanken var att vi
under året skulle ha den som grund när vi genomförde årets aktiviteter. Frågan vi nu bör ställa
oss är om vi vill göra samma sak till nästa års styrelse.

I år har det fungerat ”sådär”, jag tror att det framförallt beror på att vi är ovana vid att ha
en verksamhetsplan. Jag tror och hoppas att det skulle fungera bättre nästa år, men frågan är
om vi är tillräckligt stora för att behöva en? Jag tror dock att en enkel verksamhetsplan skulle
kunna vara till nästa styrelses hjälp.

Alltså anser jag

att vi glatt tar fram en verksamhetsplan!

Lund, dag som ovan

Adrian Ulander
Sektionsordförande
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